

鑫戎涡轮蜗杆齿轮减速机

产品名称	鑫戎涡轮蜗杆齿轮减速机
公司名称	上海鑫戎实业有限公司
价格	18.00/个
规格参数	加工定制:是 类别:蜗杆齿轮减速机 齿轮类型:圆柱齿轮减速机
公司地址	中国 上海市松江区 九亭镇九新公路307弄24号
联系电话	86 021 57634544 13918697250

产品详情

上海鑫戎實業有限公司，專業生產銷售臺灣鑫戎減速、調速、剎車馬達（電機）。

本公司产品为微行馬達功率為6w—150w，中型馬達功率為75w—3700w，廣泛運用於傳動輸送設備、印刷設備、自動化設備、流水生產線、包裝機械、電子設備、食品機械，切紙機械、木工機械等。除此之外在環保設備、工程施工、車庫改造等大型項目中也運用諸多，並受到廣大客戶的一致好評。另外本公司還銷售鼓風機和變頻器（功率範圍為0.4kw--80kw）。

本公司產品出口東南亞大多數國家，我們堅持“讓

客戶地設備先動起來”的服務理念，整機保修一年，縱身維護！

凝聚鑫戎，讓你看到傳動設備的未來！！！！

我司大陸總部：上海市松江區九亭鎮龍金璐192號

電話：021-57634544 139-18697250 傳真：021-37632967 24小時服務熱線136-51648599

技術支援工程師：高先生

歡迎廣大新老客戶來電諮詢！

shanghai xin rong xin rong industrial co., ltd. is a taiwan enterprise in china the only joint venture company incorporating science, industry and trade as one professional production and sales of taiwan xin rong deceleration, speed, brake motor (motor).

the company's products weixing motor power 6w-150w, medium-sized motor power is 75w-3700w, widely used in transmission transportation equipment, printing equipment, automation equipment, assembly line, packaging machinery, electronic equipment, food machinery, cutting machines, woodworking machinery. in addition to the environmental protection equipment, engineering construction, garage transformation also use a number of large projects, and by clients alike. in addition the company also sells blower and frequency converter (power range from 0.4kw--80kw).

the company's products have passed 3c and ce certification, exports of most countries in southeast asia, we adhere to the "allow customers to move up device off first" service concept, the whole year warranty, caught wei hu!

cohesion xin rong, transmission equipment, you can see the future!!!

本产品的加工定制是是，类别是蜗杆齿轮减速机，齿轮类型是圆柱齿轮减速机，安装形式是立卧皆有，布局形式是同轴式，齿面硬度是硬齿面，用途是减速机，品牌是鑫戎，型号是WORM-GEAR，输入转速是1450（rpm），额定功率是.12（kw），输出转速范围是1450（rpm），许用扭矩是125（N.m），使用范围是1450，级数是多级，减速比是10152025304050